
OBČNI ZBOR GASILSKEGA DRUŠTVA

Rdeči petelin naj bo manj rdeč
Ljubljana mesto je imelo v pe-

tek 20. januarja 119. občni zbor.
V uvodnem poročilu je predsed-
nik društva France Tomše pred-
vsem poudaril usmeritev dela na
preventivno področje, delo z mla-
dino, lastno strokovno usposob-
ljenost in prenos znanja na delov-
ne ljudi in občane za preprečitev
nevarnosti »rdečega petelina«.

Delo z mladimi je že tradici-
onalno. V sodelovanju z občinsko
zvezo prijateljev mladine je v vrt-
cih zadovoljivo. Premalo uspehov
pa je v srednjih šolah, kar bo vse-
kakor potrebno popraviti. V zad-
njih letih so že izoblikovali natan-
čen program dela za delo z otroki
v otroških vrtcih, na novo je tudi
izdelan program za delo z mladi-
mi iz osnovnih šol, ki so ga skupaj
oblikovali gasilci, rezervni stare-
šine in Zveza prijateJjev mladine,
izvaja pa se v prostorih GD Ljub-
ljana mesto. Delo z mladino iz
srednjih šol pa temelji predvsem
na sodelovanju pri pripravah in
izvedbi obrambnih dni v teh
šolah.

Drugače pa je delo z delovnimi
ljudmi in krajani, kjer pa društvo
predvsem skrbi skupaj z Občin-
skim štabom CZ za usposabljanje
gasilskih in splošnih enot CZ iz
delovnih organizacij in krajevnih
skupnosti. Pri pregledih teh enot
ugotavljamo, da se nivo usposob-
ljenosti dviga, premalo pa je de-
lovnih organizacij in krajevnih
skupnosti, ki bi želele imeti svoje
enote čimbolj usposobljene.
S preventivnimi pregledi v delov-
nih organizacijah, ki smo jih opra-
vili skupaj s štabom za CZ občine,
smo ugotavljali stanje požarnega
varstva.

V poročilu je bilo posebno po-
udarjeno sodelovanje z občin-
skim štabom za CZ in sodelova-
nje z drugim društvi tako iz Slo-
venije kot iz drugih republik. Na
podlagi sporazuma med GD
Ljubljana mesto, DVD Voždovac
iz Beograda, DVD Maksimir iz
Zagreba in GD Šempeter pri Novi
Gorici poteka sodelovanje in iz-
meiyava izkušenj med temi dru-

štvi iz njihovega delovanja. Vsako
leto se zbero delegacije pri enem
izmed društev in tako je bilo v le-
tu 1988 gostitelj GD Ljubljana
mesto, ki je preneslo na ostala
društva izkušnje iz vaje TUNEL.

Vse te zadeve pa bi bilo težko.
izvajati, če ne bi imeli vsaj pretež-
no urejenih prostorov, kjer se lah-
ko že izvaja takšen program dela.
Takšni so bili tudi poudarki v raz-
pravi, v kateri je sodeloval tudi
predsednik skupščine občine Bo-
rut Plavšak, ki je predvsem po-
udaril pametno gospodarjenje
z zbranimi sredstvi, s katerimi so
veliko storili za deio na področju
požarne zaščite, kar bi moralo biti
zgled tudi za ostale dejavnike
v gospodarstvu. Takšna naj bi bi-
la tudi usmeritev za bodoče delo,
ki ga je tudi nakazal predsednik
društva v programskih usmeri-
tvah, kjer prevladuje preventivno
delo in delo na področju izobraže-
vanja in vzgoje za delo pri požarni
vamosti.
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